

The Hong Kong Polytechnic University Staff Association 香港理工大學教職員協會

Membership Application Form 會員入會申請表格

1. I hereby apply for membership of The Hong Kong Polytechnic University Staff Association. I authorize the deduction of HK\$10.00 / \$4.00 (delete as appropriate) from my salary in respect of my membership subscription immediately and thereafter monthly until such time as I terminate my membership in writing to the PUSA Secretary. (Monthly rates: HK\$10.00 for academic and equivalent administrative grades and HK\$4.00 for all other grades.)

本人現申請加入為「香港理工大學教職員協會」會員。本人授權香港理工大學每月從本人薪金中扣除港幣十元/四元(刪去不適合者)作為會費，直至本人以書面通知貴會秘書要終止會籍為止。(教員或行政級人員會費每月港幣十元，其他職級人員每月港幣四元。)

2. I further authorize the Polytechnic University to release to the PUSA Secretary the personal details required to be kept by the PUSA on the instructions of the Registrar of Trade Unions.

本人並授權香港理工大學向貴會秘書提供「職工會登記局局長」要求本人之個人資料。

3. My personal particulars are as follows:

本人之個人資料如下：

Name 姓名 (in English 英文) _____
(in Chinese 中文) _____

Title 稱謂 * Prof. / Dr. / Mr. / Mrs. / Ms. / Miss

Staff No. 職員號碼 _____ Telephone 電話 _____

Dept./Unit 部門/單位 _____ Post 職位 _____

HKPolyU Email address 理大電郵地址 _____

Signature 簽名 _____ Date 日期 _____

Please return this form to the PUSA Secretary.

閣下填妥表格後，請交回理工大學教職員協會秘書收。

Privacy Principles:

By being a member of PUSA, you will receive the direct mailing from us covering newsletters, ad hoc messages and promotional offers. If you do not wish to receive our emails, please write to pusa@polyu.edu.hk and we will delete your name from our list of recipients

私隱原則

閣下成為本會之會員後，本會會以電郵方式發放定期的電子會訊、突發資訊及為會員提供的特別優惠禮遇之通知。如閣下不欲接收這些訊息，請發電郵 pusa@polyu.edu.hk 通知我們，以便把閣下名字從名冊中刪除。